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Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak: 
1. Styret tar saken til orientering. 
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1. Hva saken gjelder 
Administrerende direktør orienterte i styresak 57/2020 om avslutningen av fase II av omstillings- og 
utviklingsprosjektet for Sykehusinnkjøp.  Styret ba i den forbindelse administrerende direktør 
komme tilbake til styret med en orientering om oppfølging av de utestående leveransene fra 
prosjektet.   I denne saken gjøres det rede for status i arbeidet med disse leveransene.  

2. Hovedpunkter og handlingsalternativer 
Omstillings- og utviklingsprosjektet fase II var fokusert på tre hovedområder:  

• Felles kjerneprosesser og maler 
• Felles samarbeidsavtale med HF/RHF 
• IKT-strategi og virksomhetsarkitektur for Sykehusinnkjøp 

I sak 57/2020 ble det gitt en slik samlet oversikt over utestående leveranser:  

Område Leveranse Ikke levert fra fase 2-prosjektet 

Felles 
kjerneprosesser 
og maler 

Felles prosesser for anskaffelser og 
kontraktsoppfølging, med tilhørende 
roller og dokumentmaler. 

Revidert kategoristruktur. Anskaffelse av 
et digitalt styringssystem for 
Sykehusinnkjøp.  

Prosesser knyttet til kategoristyring 
(kategoristrategi og kategorianalyser) 

Samarbeids-
avtaler 

Felles samarbeidsavtale med HF/RHF. 
Prosjektet leverte utkast til en 0.7-versjon 
av samarbeidsavtaler (presentert for RHF-
ene den 28. Februar).   

Ferdig forslag til avtale.  Videre arbeid 
ferdigstilles av juridisk avdeling i samarbeid 
med RHF/HF. 

IKT-strategi og 
virksomhets-
arkitektur  

Utkast til IKT-strategi og virksomhets-
arkitektur 

 

 

Endring og utvikling i Sykehusinnkjøp må skje i tett dialog med de regionale helseforetakene og 
helseforetakene.  Det har derfor vært relativt hyppig møtefrekvens mellom representanter for 
RHFene og Sykehusinnkjøp gjennom høsten når det gjelder samarbeidsavtalen og IKT-plan.  

Felles kjerneprosesser og maler 

Utestående leveranse fra denne arbeidsstrømmen var etablering av prosess for kategoristyring.  
Denne leveransen legges inn under kategoriprogrammet som nå er under planlegging, jf. styresak 
68/2020.   
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Felles samarbeidsavtale med HF/RHF 

Fase II-prosjektet leverte utkast til en 0.7-versjon av samarbeidsavtale mellom Sykehusinnkjøp HF og 
RHF/HF. Gjennom høsten har det vært jevnlig møteaktivitet mellom representanter for de regionale 
helseforetakene og Sykehusinnkjøp, hvor man har jobbet seg gjennom tema for tema i 
avtaleutkastet. Status p.t. er at avtaledokumentene har vært på en første innspillsrunde hos de 
regionale helseforetakene. Arbeidet tar noe lengre tid enn opprinnelig antatt.  Dette skyldes primært 
at en del av temaene avtalen omhandler ikke har vært direkte regulert tidligere, slik at det er behov 
for en del avklaringer mellom de regionale helseforetakene, samt også brede innspill- og 
forankringsrunder hos alle parter. Videre fremdrift for prosessen er overordnet tenkt slik:  

• Desember: Oppdaterte avtaledokumenter behandles i direktørmøtet i Sykehusinnkjøp 
• Januar: Oppdaterte avtaledokumenter forankres gjennom en andre innspillsrunde hos de 

regionale helseforetakene 
• Februar: De regionale helseforetakene innleder dialogen med helseforetakene 
• Mars: Styresak Sykehusinnkjøp  
• April/mai: RHF-behandling - eier/økonomidirektørmøtene – AD-møte 

IKT-plan og virksomhetsarkitektur for Sykehusinnkjøp 

Fase II-prosjektet leverte et første utkast til IKT-strategi for Sykehusinnkjøp, og tegnet opp en første 
versjon av virksomhetsarkitektur.  Det har gjennom høsten vært avholdt en-til-en møter med 
representanter for hver av de regionale helseforetakene og de respektive regionenes IKT-enheter, 
hvor planen har vært gjennomgått og representanter for RHFene har gitt innspill og kommentarer.  
IKT-planen er tema på styreseminaret den 18. desember 2020.  Etter dette vil utkastet til plan bli 
oppdatert, og utkast til endelig plan vil bli gjenstand for styrebehandling i løpet av første tertial 
2021.   

3. Anbefaling 
Styret inviteres til å ta saken til orientering.  
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